006602 SPE-3040型弧面网板专用绷网器
006602 SPE-3040 Special stretcher for cambered screen plate
本机专门配套我公司生产的各种帽子与口罩等印刷机使用各种可弯曲弧面网版的绷网。

This machine is specially used for stretching mesh of all kinds of screen plate that hat and mask printing machines produced by our company.

可弯曲弧面网版比较柔软，普通绷网机不可使用；本绷网机专门用于弧面网版绷网；可同时绷制外径130*250毫米的弧面网版3个。箱体部件为高级静电喷涂表面处理，耐腐蚀，耐酸碱，耐清洗，长久使用不生锈。

Flexible cambered screen plate is soft, the normal stretcher can not be used; This stretcher is specially used for cambered screen plate; It can be stretched 3 pieces  cambered screen plate at the same time with the outer size of 130*250 mm . The main parts are advanced electrostatic spraying surface treatment, corrosion resistance, acid and alkali resistance, cleaning resistance, long - term use without rust.

本专用绷网器由三个部分组成：

This special stretcher consists of three parts:

免胶自绷网框架：内径30*40厘米；将丝网直接绷制在该网框架上，不需涂胶，张力可达20N。（本网框架使用方法请见相关产品链接详细介绍）

Glue-free self-stretching frame: inner size: 30*40 cm; The mesh is stretched directly on the frame , no need glue , and the tension can reach 20N. (please see related product links for detailed description of the use )

弧面网版放置台；用于将弧面网版放置在该台面上进行刷粘网胶。该台面附有特氟龙布，该材料不粘胶，耐清洗，粘网胶涂在上面干燥后，轻轻一揭即可脱落，保证台面光洁平整，保证绷网质量。

Cambered screen plate placement table; Used to place the camber screen plate on the surface to brush the screen glue. The surface of the table has teflon cloth, the material is non-adhesive, resistant to cleaning, after the adhesive dried, gently peel off, to ensure the surface smooth and the good quality of frame.

加压装置：安放弧面网版放置台，加压使丝网与弧面网版紧密贴合。

Pressure device: install camber screen plate placement table, press to make the mesh and camber screen plate close

使用方法与步骤：Methods and procedures:

将丝网安装在免胶自绷网框架（操作方法见说明书与相关产品详细网页介绍）

Install the mesh on the glue-free self-tension  frame (see the instructions for operation and the detailed webpage of related products).

将加压装置横梁平行摆放，间距20厘米左右；
Put the beam of the pressure device parallel to each other, with an interval about 20cm;

将弧面网版摆放在放置台面上；

Place the cambered screen plate on the placing table;

将绷好丝网的网框架丝网面朝下放置在弧面网版上；

 Place the frame with mesh facing down on the cambered screen plate;

用加压装置上的四个压板压住网框架的两边；

Press the two sides of the frame with four pressing plates on the pressure device;

均匀旋转四个把手向下压紧网框架，使丝网与弧面网版紧密贴合；

Evenly rotate the four handles to press down the frame, so that the mesh and cambered screen plate tightly fit;

在弧面网版四边刷粘网胶；（第一遍干燥后再刷第二遍）

Brush the mesh adhesive on the four sides of the camber screen plate; (dry the first time and brush the second time)

粘网胶干燥后，松开把手，转动压板，取下网框架；

After drying, loosen the handle, turn the press plate and remove the frame;

用刀沿弧面网版外框割下网版，绷网完成，即可进行下一步工序。

Use a knife to cut down the screen plate along the outer frame of the cambered surface screen plate, and then complete the stretching mesh, then the next step can be carried out.

